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n ORMAN arazilerinin turizme 
tahsisini düzenleyen yönetmelikteki 
“mesire yerleri” ibaresi, “orman 

parkları” olarak değiştirildi. Böylece 
ormanların, ‘orman parkı’ başlığı 
altında kiralanması hız kazandı.

PARK BAHANE 
RANT ŞAHANE

Kiralama adı altında ormanda yoğun yapılaşma izni verilecek

Konyaaltı Gökdere Vadisi’nde 120 bin metrekarelik ormanlık alan, yoğun bir yapılaşma-
yı da içeren konaklamalı orman parkı yapılmak üzere 20 yıllığına kiraya verilecek. Yan-
gına hassas ağaçların bulunduğu bölgedeki yapılaşma, vadinin geleceğini tehdit ediyor.
                    ORMAN TESİSE BOĞULACAK 

n KONYAALTI ilçesi sınırlarındaki Gökdere Vadi-
si’nde yaklaşık 17 futbol sahası büyüklüğündeki 
120 bin 540 metrekarelik orman alan, ‘konaklamalı 
orman parkı’ olarak işletilmek üzere 20 yıllığına 
kiraya verilecek. Yangına hassas bölgede yer alan 
orman arazisinde, yaklaşık 2 bin 500 metreküplük 
yapılaşmanın yanı sıra 130 çadırlık kamp alanı ile 
70 adet karavan kamp alanı ayrılacak.
                    YANGIN RİSKİ DAHA BÜYÜYOR

n YILLIK 2 milyon 510 bin TL tahmini bedel üze-
rinde ihaleye çıkarılan devasa orman arazisinde 
yüzme havuzunu da içeren yapılaşma önerileri 
arasında kır kahvesi, lokanta, büfe, otopark, ibadet 
yeri, çocuk oyun alanı ve sağlık tesisi gibi bölümler 
yer alıyor. Yangına dayanıksız kızılçam ağaçlarının 
yoğun olduğu ormandaki yapılaşma ve buna bağlı 
oluşacak insan baskısı, vadinin geleceğini tehdit 
ediyor.. n HABERI 5. SAYFADA

TAHSİS KOLAYLAŞTIRILDI

YÖREX TANITILDI

n 9-13 EKIM tarihleri arasında 
düzenlenecek YÖREX 13. Yö-
resel Ürünler Fuarı’nın tanıtımı 
yapıldı. Antalya Ticaret Borsa-
sı (ATB) Başkanı Ali Çandır, 

“Dünyada 200 milyar euroluk 
bir coğrafi işaretli pazar var. Bu 
pastadan nasıl pay alacağımıza 
odaklanıyoruz. Birçok gelişme 
sağladık” dedi. n 6’DA 

n ANTALYA’NIN yeni Il Emniyet Müdürü 
Ilker Arslan’ın talimatı üzerine harekete 
geçen trafik ekipleri kask denetimlerini 
sıklaştırdı. Günün her saatinde birçok 
noktada denetim gerçekleştiren ekipler, 
kasksız motosiklet kullanımını engelle-
mek için aralıksız çalışacak. n 4’TE 

KASK 
DENETİMLERİ

n ALTIN Portakal Film Festivali ile 
eş zamanlı olarak Yeşilçam Festi-

vali düzenleniyor. 5 
Ekim’de Karaalioğlu 
Parkı’nda başlayacak 
festival, ziyaretçileri 
nostaljik bir zaman 
yolculuğuna çıkara-

cak. n 2’DE 

YEŞILÇAM’IN BÜYÜSÜ 
YENIDEN CANLANIYOR

n UYSAL, burada 
yaptığı konuşmada, 
“Muratpaşa Belediyesi 
olarak bizler, bu sürecin 
bir parçası olmaktan 
mutluluk duyuyoruz 
ve daha sürdürülebilir 
bir gelecek için tüm 
paydaşlarla iş birliğine 
hazırız” dedi.  n 2’DE 

ÇEVRECİ BELEDİYE
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, Danimarka’nın Aalborg ken-
tinde düzenlenen Avrupa Sürdürü-
lebilir Kentler Konferansı’na katıldı. 
                    SÜRDÜRÜLEBİLİR GELECEK İÇİN 

n ANTALYA Toptancı Hali’nde hijyen 
sıkıntısı başta olmak üzere birçok eksik-
liğin yaşanması çiftçinin tepkisini çekti. 
Aksu Üretici Birliği ve Kent Konseyi 
Başkanı Turan Şahin, yetkilileri göreve 
çağırdı. n HABERI 3’TE 

HAL’İN HALİ
İÇLER ACISI

n EĞITIMDE yaşanan sorunların her ge-
çen yıl biraz daha arttığını belirten Türki-
ye Komünist Partisi Il Başkanı Ece Mutlu, 
“Eğitime bir sektör gözüyle bakılmamalı, 
sistem patronların elinde oyuncak olma-
malıdır” dedi. n HABERI 5’TE 

TKP: EĞİTİM BİR
SEKTÖR DEĞİLDİR

n ANTALYA merkezli 30 ilde düzenle-
nen nitelikli dolandırıcılık operasyonunda 
yakalanan 163 şüpheliden 79’u tutuklan-
dı. Çökertilen çetenin,  8 bin 340 vatanda-
şı mağdur ettiği saptandı. n 4’TE 

Çete çökertildi

n Güzellik merkezi 
çalışanı Zehra Gün 
(23), erkek arka-

daşının evinde ölü 
bulundu. Gün’ün 
arkadaşı, gece 

birlikte içtiklerini 
sabah kendisini 

uyandıramadığını 
söyledi. n 3’TE 

ŞÜPHELİ 
ÖLÜM

n SIDE Apollon Tapınağı’nın 
yanındaki Athena Tapınağı’nın ka-
zılarda ortaya çıkarılan 
tarihi sütunlarından  
kalan parçalar, resto-
re edilerek yüzyıllar 
sonra ayağa kaldı-
rıldı. n 7’DE 

Athena tapınağı
ayağa kaldırıldı 

n KEPEZ’in Mobil Sağlık Merke-
zi, Meme Kanseri Bilinçlendirme 
ve Farkındalık Ayı’nda ilçenin dört 
bir tarafında kanser tarama hizmeti 
gerçekleştiriyor. n 7’DE 

SAĞLIK TIRI 
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 “İnsan en çabuk alışan 
hayvandır.” Nazım Hikmet

TV dizilerinin değişmez 
sponsoru ZEN şirketi. 
ZEN, pırlanta, elmas, 
altın vb gibi değerli 
madenlerden takıları 
pazarlayan bir şirket. 
Biliyorsunuz pırlantadan 
vergi alınmıyor. Onlar da 
dizi boyunca yapılacak 
reklam parasından 
sponsorluk sayesinde 
kurtuluyor olmalı. Birkaç 
gündür diziler hakkında 
yazmak istedim ara sıra 
dizilere göz gezdirdim. 
Hemen hemen hepsinin 
en önemli sponsoru ZEN. 
Hal böyle olunca, dizide 
iki de bir erkek evlenme 
teklif eder, elinde pırlanta 
yüzük kutusu, diz çöker, 
kutuyu açar, kamera 
yüzüğü büyütür uzunca 
zaman gösterir. Yüzüğü 
gören kadının, sevincinden 
gözleri büyür, evet diye 
bağırır. Bu sahne her 
dizide tekrarlanır. 

Kadınları yanıltarak, 
yaşamda hedef evlilikmiş 
gibi sunulur. Genç 
kadınlar, elbette bu 
gösteriden etkilenir. Henüz 
yaşamın acemisidirler. 
Sonra olanlar olur, cennet 
sanılan evlilik, cehenneme 
döner, yine de bu karanlık 
ormanın gizemi devam 
eder. 

Peki ben neden bu 
dizi konusuna taktım? 
Geçenlerde bir yazar 
arkadaşım, annesini 
yitirdi. Küçük bir köye, 
taziyeye gittim. Gelenlerin 
tamamı o köydendi. 
Ben kadınların olduğu 

tarafta oturdum. Köylü 
kadınların çoğunun 
parmağında tek taş 
yüzük vardı. Oldukça 
şaşırdım. Yanlış 
anlaşılmasın, köylüye 
tektaşı layık görmedin 
mi denmesin. Bu yüzük 
olayı, ZEN dizilerinin 
başarısıydı. Demek 
ki yüzük olayı da 
bulaşıcıydı. Bu konu 

kafamı epeyce meşgul etti. 
O köyden döndüğümden 
beri dizilerin gücünü 
düşünüyorum. Hiç de 
küçümsenecek bir durum 
değil. Öyle ki topluma 
verilmek istenen mesaj ya 
da eğitim dizilerle kolayca 
verilebilir diye düşündüm. 

Toplumun kısa zamanda 
geriye doğru kayması, 
şiddete, cinayete 
özenmesi, insani 
değerlerimizin hızla 
bozulmasını dizilere 
yüklemek istedim:)J

Hepimiz biliriz ki 
toplumlar, görselden çok 
etkilenir. Örneğin moda 
diyerek, satışlar artar, 
giyim kuşam değişir, 
internet sözcüklerin 
sesli harflerini siler, 
kısaltır ama herkes ne 
denmek istendiğini anlar, 
yadırgamaz, çünkü 
modadır. 

Her zaman kötüye 
evrilmese, gücümüz olsa 
bizler de diziler yapabilsek. 
Vereceğimiz güzellikleri, 
insani değerleri dizilerle 
versek diye düşündüm. 
En kolay eğitim sanırım 
bu yollarla oluyor. Hızlı, 
ucuz, kolay. Nasıl olsa 
toplum olarak sorgulama, 
doğruluğundan 
şüphelenme, araştırma 
gibi durumlardan uzağız. 
Bizler, doğru, güzel, 
gerçek konuları dizilerle 
anlatsak… Sponsorumuz 
da halk olsa… Her şey 
kolaylaşmaz mıydı? Bizim 
dizilerde şiddet olmazdı, 
cana kıyılmazdı diye düş 
kurdum.  

KAMILE YILMAZ

ZEN 
DİZİLERİ

BÜYÜKŞEHIR Belediyesi, 
5-12 Ekim tarihleri arasında 
düzenleyeceği Yeşilçam Festi-
vali ile Antalyalıları geçmişin 
büyülü dünyasına davet ediyor. 
Altın Portakal Film Festivali ile 
eş zamanlı gerçekleşecek festi-

val 5 Ekim Cumartesi günü saat 
15.00’teKaraalioğlu Parkı’nda 
kapılarını açacak. 

NOSTALJİK YOLCULUK
Her gün sahne sanatları, 
sokak müzisyenleri, Yeşilçam 
maskotları ve özel sanatçıların 

80’ler ve 90’lar konserleriyle 
dolu dolu geçecek. Ziyaretçi-
ler, geçmişe doğru nostaljikbir 
yolculuğa çıkacak.Festival, Ye-
şilçam’ın unutulmuş büyüsünü 
yeniden canlandıran ve geçmi-
şin izlerini bugüne taşıyan özel 
bir etkinlik olarak, ziyaretçilere 
hem eğlenceli hem de duygusal 
anlar yaşatacak.

MAKARALI MAKİNADA FİLM 
GÖSTERİMİ 
Dönem filmlerinin ve aile 
büyüklerinin anlattığı yazlık 
açık hava sinemaları, etkinlik 
alanında yeniden hayat bulacak 
ve Antalyalılara unutulmaz 
film geceleri sunacak. Etkinlik 
alanında ayrıca panayır oyun 
alanları, ahşap oyunlar, Yeşil-
çam dekorları, klasik arabalar, 
sihirbaz gösterileri, nostaljik 
oyunlar ve fotoğraf köşeleri 
yer alacak. Makaralı makinada 
beyaz perdede yapılacak film 
gösterimleri ve film müzikleri 
konserleri, 80’ler ve 90’ların 
unutulmaz anılarını yeniden 
canlandıracak. 
n BÜLTEN/ABB

Yeşilçam’ın büyüsü 
yeniden canlanıyor
Altın Portakal Film Festivali ile eş zamanlı olarak 5-12 Ekim tarihleri 
arasında düzenlenecetk Yeşilçam Festivali, ziyaretçileri nostaljik bir 
zaman yolculuğuna çıkaracak.Karaalioğlu Parkı’nda gerçekleştirile-
cek festival, 5 Ekim Cumartesi günü saat 15.00’te kapılarını açacak.

GIŞE ve gösterim rekorları 
kıran “Toc Toc” oyununun 
Türkçe sinema uyarlaması “Ta-
kıntılar”, Türkiye galasını Altın 
Portakal’da yapıyor. Filmin 
özel gösterimine, metnin yazarı 
Laurent Buffie de katılacak.   
61. Uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali, Özel 
Gösterim programında yıllardır 
yüz binlerce kişiye ulaşmış bir 
metnin Türkçe uyarlamasını, 
üstelik metnin yazarının da 
katılımıyla ağırlıyor. Fransız 
yazar, yönetmen ve 
komedyen Laurent 
Baffie, “Toc Toc” 
oyunundan uyarlanan 
“Takıntılar” ile Altın 
Portakal’da olacak.   
Film; obsesif kom-
pulsif bozukluğu olan 
altı farklı kişinin, 
ünlü bir psikiyatrdan 
aldığı randevunun 

çakışması ve doktorun da orta-
larda olmamasıyla birlikte yaşa-
nan maceraları konu ediniyor. 

1,5 MİLYON SEYİRCİYE ULAŞTI 
Festival kapsamında 8 Ekim 
Salı, saat 21.15’de, Atatürk 
Kültür Merkezi Aspendos 
Salonu’nda ekip katılımlıyla se-
yirciyle buluşacak olan filmin, 
gösteriminin ardından so-
ru-cevap da gerçekleştirilecek. 
Yunus Nihat Özcan’ın yönet-
tiği filmin oyuncu kadrosunda 
Çiçek Dilligil, Özge Özberk, 

Zafer Algöz, Seda 
Bakan, Ecem Erkek, 
Sarp Akkaya ve Bora 
Akkaş yer alıyor.   
Buffie’nin metni daha 
önce Arjantin ve Mek-
sika’da 2 bin 500’den 
fazla gösteriyle 1 
buçuk milyonu aşkın 
seyirciye ulaştı. 
n IHA 

Takıntılar, Türkiye galasını 
Altın Portakal’da yapıyor 

61. Uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali’nin bilet-
leri Biletix’ten satışa sunuldu. 
Bu yıl 11 farklı bölümde 80’i 
üzerinde filmi sinemaseverlerle 
buluşturacak olan 61. Uluslara-
rası Antalya Altın Portakal Film 
Festivali programın awww.an-
talyaff.coma dresinde yayınlan-
dı. Festival kapsamında Ulusal 
Kısa Film Yarışması, Ulusal 
Kısa Metraj Özel Gösterim, 
Ulusal Belgesel Yarışması ve 
Ulusal Belgesel Özel Gösterim 
başlıkları altında sunulacak film-
ler ücretsiz olarak izlenebilecek. 
Diğer bölümlerdeki gösterim-
lerin ücreti ise öğrenci 5 ve tam 
10 TL olarak belirlendi. Film 
gösterimleri; Atatürk Kültür 
Merkezi (AKM) Aspendos ve 
Perge salonları, Paribu Cine-
verse Migros AVM Konyaaltı 
7 ve 8’inci salonlar, Cinetime 
(2.Salon) ÖzdilekPark Antalya 
Kepez ve AKM Amfitiyatro’da 
gerçekleştirilecek. 
n BÜLTEN/ABB

BİLETLER 
SUDAN UCUZ

Yerel yönetimle-
rin ve şehirlerin 
sürdürülebilirlik 
alanındaki de-

neyimlerini paylaşmaları, 
ortak sorunlara çözümler 
geliştirmeleri ve iklim 
değişikliğiyle mücadelede 
daha güçlü iş birlikleri 
kurmalarını amaçlayan 
Avrupa Sürdürülebilir 
Kentler Konferansı, 
Danimarka’nın Aalborg 
kentinde yapıldı. Muratpa-
şa Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, konferansta yap-
tığı konuşmada, modern 
Türkiye’nin kurucusu 
Atatürk’ün hedefi doğrul-
tusunda Türkiye Cumhuri-
yeti’nin her zaman yüzünü 
Batı’ya döndüğünü belirt-
ti. Bu uzun sürece rağmen 

Türkiye’nin henüz AB’nin 
tam üyesi olamadığının 
altını çizen Başkan Uysal, 
“Türkiye’nin AB’ye tam 
üyeliği, hem Türkiye hem 
de Avrupa için demokratik 
değerlerin, insan hakla-
rının ve hukukun üstün-
lüğünün güçlendirilmesi 
açısından çok önemlidir. 
Atatürk tarafından kurulan 
Cumhuriyetin yeri Avrupa 
Birliği içerisinde olmalı-
dır” diye konuştu.

YAŞABİLİR GELECEK İÇİN 
Türkiye olmadan AB için 
bir genişleme sürecinin 
düşünülemeyeceğini dile 
getiren Başkan Uysal, 
şunları söyledi:”Türki-
ye’nin şehirleri olarak, bu 
sürece her zaman katkıda 

bulunmaya ve sürdürüle-
bilir bir gelecek için iş bir-
liği yapmaya hazırız. Bir-
likte, yalnızca bölgemizde 
değil, küresel ölçekte de 
daha sürdürülebilir ve ya-
şanabilir bir gelecek için 
çalışabiliriz. İklim taraf-
sızlığı ve ekonomik kal-
kınma arasındaki dengeyi 
kurmak, şehirlerimizin 
geleceği için hayati öneme 
sahiptir. Şehir yönetimle-
ri, sanayi temsilcileri ve 
özel yatırımcıların ortak 
hareket etmesi, iklim poli-
tikalarının uygulanmasını 
hızlandıracaktır. Özellikle 
binaların enerji verimliliği 

ve sürdürülebilir ulaşım 
konusunda sağlanacak iş 
birlikleri, hem çevresel 
hedeflerimize ulaşmamızı 
hem de ekonomik büyü-
meyi destekleyecektir.”

UZUN VADELİ PROJELER 
Bu geçiş sürecinde şehir-
ler ve iş dünyası arasında 
güçlü bir iş birliği ile 
etkili ve kapsayıcı bir 
planlamanın gerekliliği-
ne vurgu yapan Uysal, 
yatırım teşvikleri, ortak 
finansman modelleri ve 
uzun vadeli sürdürülebi-
lirlik stratejileri oluşturul-
ması gerektiğini belirtti. 

Yerel yönetimlerin, sanayi 
temsilcileriyle birlikte 
karar alma süreçlerine 
katılmasının yalnızca 
iklim hedeflerine ulaşma-
yı değil, aynı zamanda 
ekonomik fırsatlar ya-
ratmayı da sağlayacağını 
ifade eden Başkan Uysal, 
“Muratpaşa Belediyesi 
olarak bizler, bu sürecin 
bir parçası olmaktan mut-
luluk duyuyoruz ve daha 
sürdürülebilir bir gelecek 
için tüm paydaşlarla iş 
birliğine hazırız” dedi. 

n BÜLTEN/MURATPA-
ŞA BELEDIYESI 

MURATPAŞA HAZIR
Başkan Uysal, Sürdürülebilir Kentler Konferansı’na katıldı

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Danimarka’nın Aalborg kentinde düzenlenen Avrupa 
Sürdürülebilir Kentler Konferansı’na katıldı. Uysal; burada yaptığı konuşmada, “Muratpaşa Bele-
diyesi olarak bizler, daha sürdürülebilir bir gelecek için tüm paydaşlarla iş birliğine hazırız.” dedi

Mart seçimlerinin ardından 6 aylık 
çalışmalarını değerlendiren Finike 
Belediye Başkanı Mustafa Geyikçi, 
yoğun bir dönem geçirdiklerini 
dile getirdi. İlk 6 ayda özellikle 
Finike’nin sosyo-kültürel gelişimini 

sağlamak adına adımlar attıklarını 
ifade eden Başkan Geyikçi, “Geride 
kalan 6 ayda sosyal tesislerimiz-
de, plajlarımızda, düzenlediğimiz 
organizasyonlarda 300 bini aşkın 
vatandaşımızı ağırladık. Finike’ye 

hemşehrilerimizin yanı sıra Batı 
Antalya’da yaşayan vatandaşla-
rımızın da büyük bir ilgisi var” 
ifadelerini kullandı.Altyapı ve 
üstyapı çalışmalarının da hızla 
devam ettiğini ifade eden Başkan 
Mustafa Geyikçi, “Ancak merkezi 
hükümet tarafından açıklanan 
tasarruf tedbirleri ne yazık ki birçok 

hizmeti sunmamız konusunda 
elimizi kolumuzu bağlıyor. Şu anda 
sıfırdan bir yatırım başlatamıyoruz. 
Biz Finike’de yalnızca vatandaş-
larımızın memnuniyetini artırmak 
istiyoruz. Vatandaşlarımıza hizmet 
götürmenin de tasarrufu olmaz. 
Tasarruf vatandaştan yapılmaz” 
diye konuştu. n İHA 

ÇALIŞMALARINI ANLATTI
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Antalya’nın Kepez ilçesinde 
bulunan Antalya Toptancı 
Hali kentte binlerce çiftçiye 
12 ay boyunca hizmet veri-

yor. Çiftçilerin seralarından topladığı 
ürünler önce buraya gelerek paketleni-
yor ve daha sonra da sofralarda yerle-
rini almak için yurtiçine, yurt dışında 
doğru yola çıkıyor. Eylül ayının girmesi 
ile birlikte Antalya Toptancı Hali’nde 
sezon bir kez daha açıldı. Sezonun 
açılmasıyla bazı sorunlar yaşanmaya 
başlandı.  Aksu Üretici Birliği ve Aksu 
Kent Konseyi Başkanı Turan Şahin bu 

eksikliklerin giderilmesi için Antalya 
Büyükşehir Belediyesine başvuruda 
bulundu. 

RAHATSIZLIK DUYUYORUZ
Yapılan o başvuruda şu ifadelere yer 
verildi: “Kent yaşamında, kent vizyo-
nunun ve hemşerilik bilincinin geliş-
tirilmesi, kentin hak ve hukukunun 
korunması, sürdürülebilir kalkınma, 
çevreye duyarlılık, sosyal yardımlaşma 
ve dayanışma, saydamlık, hesap sorma 
ve hesap verme, katılım, yönetişim 
ve yerinden yönetim ilkelerini hayata 
geçirmeye çalışan Aksu Kent Konseyi 

Başkanlığı olarak; Antalya toptancı 
halinde Aksulu üreticilerimizin ve diğer 
ilçelerden ve illerden gelen üreticileri-
mizin yaşadığı sıkıntılardan rahatsızlık 
duyuyoruz.”

EKSİKLİKLER GİDERİLSİN
Öncelikle halin temizliğinin düzenli 
yapılmasını talep eden Şahin, “Lavabo 
ve tuvalet temizliğinin düzenli yapıl-
mamasından dolayı çok pis, batık, kirli 
hijyenik olmaması, çevreye yayılan 
kötü koku ve insan sağlığını olumsuz 
etkilemesi, tüm dünya ve diğer illeri-
mizde bulunan hallerde olduğu gibi 

lavaboların yanında banyo, duş olma-
ması, bahçe düzeninin, peyzaj çalışma-
sının olmaması, hale mallarını getiren 
üreticilerimizin mallarını bıraktıktan 
sonra bekleyecekleri ve dinlenecekleri 
alanların, bankların, kamelyaların olma-
ması dikkat çekiyor. Kantar fiyatlarının 
çok yüksek ve fahiş olması, Nisan, Ma-
yıs, Haziran ayların da halin satışlarla 
ilgili gece 12’de açık bulundurulmama-
sı gibi sıkıntıların ve eksikliklerin en 
kısa zamanda giderilmesini arz ve talep 
etmekteyiz” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

HAL’İN HALİ
İÇLER ACISI

Antalya’nın dünyaya 
açılan kapısında 
hijyen tepkisi!

Antalya’da yurtiçine ve 
yurtdışına binlerce ürü-
nün gönderildiği Antalya 
Toptancı Hali’nde hijyen 

sıkıntısı başta olmak 
üzere birçok eksikli-

ğin yaşanması çiftçinin 
tepkisini çekti. Aksu 
Üretici Birliği ve Kent 

Konseyi Başkanı Turan 
Şahin, “Lavabo ve tuva-
let temizli düzenli yapıl-
mıyor. Dolayısıyla çok 
pis, batık, kirli hijyenik 
değil. Çevreye yayılan 

kötü koku insan sağlığını 
olumsuz etkiliyor” dedi. 

MAHMUTLAR Mahallesi’nde 
bu sabah saatlerinde deniz kena-
rında yürüyüş yapan vatan-
daşlar, sahilde bir kişinin 
hareketsiz yattığını 
görünce durumu 112 
Acil Çağrı Merke-
zine bildirdi. İhbar 
üzerine bölgeye 
jandarma, sahil 
güvenlik ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. 
Öldüğü belirlenen 
kişinin Tuncay Kaplan 
(20) olduğu tespit edildi.

EĞLENCE DEVAM ETTİ 
 Kaplan’ın cansız bedeni incele-

melerin ardından otopsi yapılmak 
üzere Antalya Adli Tıp Kurumuna 

gönderildi. Olayla ilgili 
soruşturma başlatıl-

dı.  Sahile gelen-
lerin Kaplan’ın 
cesedinin 
yanı başında 
yürüyüş yap-
ması, köpek 
gezdirmesi, 

güneşlenmesi 
ve denize girme 

ise dikkat çek-
ti. Birçok kişi ise 

ekiplerin uyarısıyla olay 
yerinden uzaklaştı. n İHA 

CANSIZ BEDENİ KIYIYA VURDU 
Alanya ilçesinde denize giren 20 yaşındaki gen-
cin cansız bedeni kıyıya vurdu. Sahildekilerin 
cesede aldırış etmeden güneşlenmesi, denize 
girmesi ve köpek gezdirmesi ise dikkat çekti. 

Özgürlük Mahallesi 2658 Sokak’taki ihbara 
17 Haziran 2023’te giden sağlık ekibi, 
yaralı Sinem Albeni’ye (38) ilk müdahaleyi 
yapmış, genç kadın ambulansta yaşamını 
yitirmişti.Olayın ardından tutuklanan eşi 
Ufuk Albeni hakkında “Eşe karşı kasten 
öldürme” suçundan ağırlaştırılmış müeb-
bet hapis istemiyle dava açılmıştı. Sanığın 
yargılandığı davada mütalaa veren savcı, 
sanığın ağırlaştırılmış müebbet hapse 
çarptırılması talep etti.Antalya 1. Ağır Ceza 
Mahkemesi’ndeki duruşmaya, tutuklu sanık 
Ufuk Albeni (41) ile taraf avukatları katıldı.

BERAATİNİ TALEP ETTİ 
Söz verilen sanık, merhum eşinin uyuş-
turucu bağımlısı olduğunu öne sürerek, 
sakinleştirmek için eşinin yüzüne iki tokat 
attığını söyledi.Otopside tespit edilen 

yaraların eşinin uyuşturucu kullanımına 
bağlı olduğunu ileri süren sanık beraatını 
talep etti.Esas hakkındaki son görüşünü 
açıklayan cumhuriyet savcısı, uyuşturucu 
bağımlısı sanığın eşini kırık oklava ve faraş 
sapıyla uzun süre dövdüğünün tespit edildi-
ğini vurguladı.Maktulün otopsisinde tespit 
edilen eski yaraların da şiddet eyleminin 
eskiden beri süregeldiğinin göstergesi 
olduğuna dikkati çeken savcı, mütalaa-
da, sanığın “Eşe karşı kasten öldürme” 
suçundan ağırlaştırılmış müebbet hapisle 
cezalandırılmasını istedi.Mahkeme heyeti, 
sanığın tutukluluk halinin devamına karar 
vererek duruşmayı erteledi.

KADIN CİNAYETLERİ SON BULSUN
Duruşma sonrası gazetecilere açıklama 
yapan Önce Çocuklar ve Kadınlar Derneği 

avukatı Berkay Ay, sanığın en başından 
beri inkar politikası uyguladığını ifade 
etti.Sanığın tanık çocuklarını da etki altına 
alarak gerçeğin ortaya çıkmasını engel-
lemeye çalıştığını dile getiren Ay, “Açık-
lanan mütalaada indirim uygulanmadan 
ağırlaştırılmış müebbet hapis talep edildi. 
Bizim de görüşümüz bu yöndeydi.” dedi.
Cezaların ağırlaştırılmasını isteyen Ay, 
“Artık kadın cinayetlerinin son bulmasını 
istiyoruz.” diye konuştu. n AA

EŞ KATİLİ SANIĞA MÜEBBET İSTEMİ

ANTALYA’da 5 katlı apartmanın çatısın-
da henüz belirlenemeyen nedenle çıkan 
yangın, diğer katlara sıçramadan söndü-
rüldü. Yangın, dün saat 18.00 sıralarında 
Muratpaşa ilçesine bağlı Meydankavağı 
Mahallesi 1610 sokak ile 1598 sokak 
kesişiminde bulunan 5 katlı apartmanın 
çatı katında çıktı. Apartmanın çatısından 
duman yükseldiğini fark eden çevrede-
kiler, durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla bölgeye polis ve itfaiye 
ekipleri sevk edildi. Apartmanın çatısında 
başlayan yangın kısa sürede 5’inci katta 
bulunan dubleks evin terasını sardı. İtfaye 
ekiplerinin hızlı müdahalesi ile yangın 
diğer katlara sıçramadan söndürüldü. Ev 
sahibi M.A.’nın yangın esnasında evde 
olmadığı öğrenildi. Yangın anı çevredeki 
vatandaşların cep telefonu kameralarına 
da yansıdı. n DHA

ÇATIDA YANGIN

ANTALYA’da aynı güzergahta seyir 
halinde olan taksi ile minibüsün çarpıştığı 
kazada, 1’i ağır 3 kişi yaralandı.Kaza, dün 
saat 22.00 sıralarında Muratpaşa ilçesine 
bağlı Altındağ Mahallesi 100. Yıl Caddesi 
üzerindeki ana yolda meydana geldi. Ali 
Yalçın yönetimindeki 07 T 1932 plakalı 
taksi ile yine aynı güzergahta seyir halinde 
olan Ercan Özhan kontrolündeki 07 AYZ 
213 plakalı minibüs çarpıştı. Çarpışmanın 
etkisiyle minibüs devrilirken, Ali Yalçın 
ise aracında sıkıştı. Kazayı görenler, mi-
nibüsteki Ercan Özhan (49) ve oğlu Çınar 
Özhan’ı (8) minibüsten çıkardı. İhbarla 
bölgeye polis, sağlık ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. İtfaiye ekibi, aracında sıkışan 
Ali Yalçın’ı çıkartıp, sağlık ekibine teslim 
etti. Ağır yaralı Ali Yalçın, Antalya Eğitim 
Araştırma Hastanesi’ne sevk edildi. Bi-
linçleri açık haldeki Ercan Özhan ve oğlu 
Çınar Özhan, Atatürk Devlet Hastanesi’ne 
kaldırıldı. Hurdaya dönen araçlar çekici 
yardımıyla yoldan çekildi.  n DHA

Taksi ile minibüs 
çarpıştı: 3 yaralı
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Antalya’da göreve 
yeni başlayan İl Em-
niyet Müdürü İlker 
Arslan, motosiklet 

sürücülerinin ve yolcularının 
kask takma zorunluluğu-
na dikkat çeken önemli bir 
açıklamada bulundu. Arslan, 
dün gerçekleştirdiği Antalya 
Gazeteciler Cemiyeti ziyaretin-
de kasksız motosiklet sürücü-
lerinin ve yolcularının trafiğe 
devam etmelerine kesinlikle 
izin verilmeyeceğini belirtti. Bu 
açıklamanın ardından, Antalya 
genelinde trafik polisleri hare-
kete geçti ve kapsamlı bir de-

netim süreci başlatıldı. Günün 
her saatinde yoğun bir şekilde 
gerçekleştirilen bu denetimlerle 
birlikte, kasksız motosiklet 
sürücülerinin trafiğe çıkmaları 
engellenmeye başlandı.

DENETİMLER İŞE YARADI 
Trafik ekipleri, özellikle ana 
arterler ve yoğun trafik bölge-
lerinde denetimlerini sıklaştır-
dı. Bu kapsamda durdurulan 
kasksız motosiklet sürücüleri 
ve yolcuları hem bilgilendirildi 
hem de gerekli cezai işlemler 
uygulandı. Ayrıca kask tak-
ma zorunluluğu konusunda 

toplumsal farkındalık yaratmak 
amacıyla sürücülere kaskın 
önemi hakkında uyarılar 
yapıldı. Yapılan açıklamalara 
göre, uygulamanın başlama-
sından sonra trafiğe kasksız 
çıkan motosiklet sürücülerinin 
sayısında önemli bir azalma 
yaşandığı gözlendiği ifade 
edildi. Antalya’da kask takma 
zorunluluğuna yönelik bu sıkı 
denetimlerin, motosiklet kaza-
larının azaltılmasına ve can ka-
yıplarının önlenmesine büyük 
katkı sağlaması bekleniyor. 
n ERTUĞRUL GÜN-
ÖZEL HABER

KASKSIZ MOTOSİKLETLİ 
TRAFİĞE ÇIKAMAYACAK

İLKER ARSLAN’IN TALİMATI İLE HAREKETE GEÇİLDİ

Antalya’nın yeni İl Emniyet Müdürü İlker Arslan’ın talimatı üzerine harekete geçen trafik 
ekipleri kask denetimlerini sıklaştırdı. Günün her saatinde bir çok noktada denetim ger-
çekleştiren ekipler, kasksız motosiklet kullanımını engellemek için aralıksız çalışacak.

ANTALYA Emniyet Müdürlüğü 
Asayiş Şube Müdürlüğü görevlilerince 
yaklaşık 9 aydır sürdürülen çalışmalar 
sonucunda; vatandaşlara yüksek kazanç 
ve kâr vaadi sunarak Sermaye Piyasası 
Kurumundan izin almadan, hayali şekil-
de örgüt kuran şüpheliler tespit edildi. 
206 şirket hesabına para aktarımı yaptı-
rılan "nitelikli dolandırıcılık" olayında 

örgüt lideri, yönetici ve üyeleri ile 
şüpheli şirketlerin hesabına toplamda 
18 milyar 500 bin karşılığı 542 milyon 
dolar para giriş çıkışı olduğu ve 2021 
yılından bu yana paravan şirketlere para 
gönderen 8 bin 340 vatandaşın mağdur 
edildiği tespit edildi.

EŞ ZAMANLI OPERASYON 
9 ay süren soruşturma süreci sonrasında 

şüphelilerin yakalanmasına yönelik 
Antalya merkezli 30 ilde (Antalya, 
İstanbul, İzmir, Ankara, Konya, Afyon-
karahisar, Kütahya, Eskişehir, Balıkesir, 
Manisa, Aydın, Gaziantep, Yozgat, 
Muğla, Hatay, Nevşehir, Osmaniye, 
Kahramanmaraş, Kars, Mardin, Zongul-
dak, Samsun, Kocaeli, Bursa Denizli, 
Niğde, Mersin, Adana, Diyarbakır, 
Bitlis) yapılan eş zamanlı operasyonda, 
163 şüpheli yakalandı.

79 ŞÜPHELİ TUTUKLANDI 
Şüphelilere ait kripto borsa hesaplarına 
aktarılan para, vadeli vadesiz banka 
hesapları ve 51 adet değişik marka ve 
modeldeki araç, 21 adet gayrimenkul 
taşınmaz dahil olmak üzere ziynet 
eşyası, çok sayıda telefon, banka hesap 
cüzdanı, şirket kaşesi ile kişi banka ve 
GSM bilgilerinin yer aldığı defterler ve 
not kağıtları, sim kartlar, bilgisayar ve 
dijital materyallere el konuldu.Adli ma-
kamlara sevk edilen şüphelilerden 79’u 
‘Suç İşlemek Amacıyla Örgüt Kurmak’, 
‘Usulsüz Halka Arz ve İzinsiz Sermaye 
Piyasası Faaliyetinde Bulunmak’ ve 
‘Nitelikli Dolandırıcılık’ suçlarından 
tutuklandı. n İHA 
 

Antalya polisinden 
suç örgütüne darbe
ANTALYA merkezli 
30 ilde düzenlenen 
nitelikli dolandırı-
cılık operasyonun-
da yakalanan 163 
şüpheliden 79'u 
tutuklandı. 2021 
yılından bu yana 
paravan şirketlere 
para gönderen 8 
bin 340 vatandaşın 
mağdur edildiği 
tespit edildi.

MURATPAŞA Altındağ Mahallesi 
100. Bulvar üzerinde, Ali Yalçın 
(27) idaresindeki 07 T 1932 
plakalı ticari taksi, aynı 
yönde ilerleyen Ercan 
Ö. (49) yönetimindeki 
07 AYZ 213 plakalı 
minibüs ile çarpıştı. 
Çarpmanın etkisiyle 
minibüs yan yatarken, 
ticari taksi ise ağaca 
çarparak durabildi. Biri 
çocuk 3 kişinin yara-
landığı kazayı görenlerin 
ihbarı ile olay yerine çok 
sayıda sağlık ve itfaiye 
ekibi sevk edildi. 

HASTANEDE CAN VERDİ 
İtfaiye ekipleri, takside sıkışarak 
ağır yaralanan Ali Yalçın, bulunduğu 
yerden çıkarırken, olay yerindeki ilk 
müdahalesinin ardından ambulansla 
hastaneye kaldırıldı. 
Yalçın, doktorların tüm müdahale-
lerine rağmen hastanede hayatını 
kaybederken, acı haberi alan ailesi ve 
yakınları büyük üzüntü yaşadı. Ali 
Yalçın’ın cansız bedeni kesin ölüm 

nedeninin belirlenmesi ve savcılık 
işlemleri için Antalya Adli Tıp Ku-

rumu morguna kaldırıldı. Bu-
radaki işlemlerinin ardından 

anne-babası ve yakınları 
tarafından teslim alınan 
Ali Yalçın’ın cenazesi 
toprağa verilmek üzere 
Kurşunlu Mezarlığı’na 
götürüldü. 

BABASINI ALMAYA 
GİDİYORDU

Ali Yalçın’ın bir hafta 
önce emlakçıda işe baş-

ladığı öğrenilirken kazanın 
taksiyi gece durakta nöbetçi 

olan babası Kadir Yalçın’ın bir süre 
dinlenmesi ve yemek yemesi için eve 
gönderdiği sırada meydana geldiği 
belirtildi. Kaza anında Ali Yalçın’ın 
evde bulunan babasını almaya gittiği 
öğrenildi. Kazada hayatını kaybe-
den Ali Yalçın’ın Antalya’da İkti-
sat Fakültesi’nin bitirdikten sonra 
Avrupa’da ekonomi eğitimine devam 
ettiği, bir süre önce Antalya’ya geri 
döndüğü öğrenildi. n İHA 
 

ADETA ECEL 
ÇAĞIRDI

MANAVGAT ilçe-
sinde bulunan butiğin 
ikamet olarak kullanılan 
2’nci katında yaşayan 
genç kadın, yatağında ölü 
bulundu.   Olay, İbrahim 
Sözen Caddesi üzerin-
de bulunan bir butikte 
yaşandı. Edinilen bilgiye 
göre, Antalya merkezde 
yaşayan 23 yaşındaki Zehra Gün isimli 
genç kadın, dün akşam geç saatlere kadar 
butiğin üst katında erkek arkadaşıyla alkol 
aldı. Sabah iş yerini açmak için kalkan er-
kek arkadaşı genç kadını uyandıramayınca 
sağlık ekiplerine haber verildi. 

Olay yerine gelen sağlık ekibinin 
yaptığı kontrolde genç kadının yaşamını 
yitirdiği belirlendi.   Genç kadının cansız 
bedeni Olay Yeri İnceleme ekibi, Cumhu-
riyet savcısı ve Adli Tabibin incelemesinin 
ardından otopsi için Antalya Adli Tıp 
Kurumuna gönderildi   Zehra Gün’ün An-
talya’da bir güzellik merkezinde çalıştığı, 
sık sık Manavgat’taki erkek arkadaşının 
yanına geldiği bildirildi. n İHA 

 

Cinayet şüphesi

Kepez Çankaya Mahallesi Barış Manço Bulvarı 
üzerinde babasının aracı insiz alarak kullanan 
küçük yaştaki ehliyetsiz sürücü; 
market alışverişini yaparak yolun 
karşısına geçmekte olan Şerife 
Günal’a (59) çarptı. Kazayı gö-
renlerin ihbarı ile itfaiye ve polis 
ekipleri bölgeye sevk edilirken 
Günal, 112 Acil Sağlık ekiplerinin 
olay yerindeki ilk müdahalesinin 
ardından hastaneye kaldırıldı. 
Öte yandan küçük yaşta ve 
ehliyetsiz olduğu öğrenilen araç 
sürücüsünün ise olay yerinden 

100 metre ilerde aracı park ettiği ve otobüs 
durağında otururken ekipler tarafından yaka-

landığı öğrenildi. 
Yaşlı kadın doktorların tüm 
müdahalelerine rağmen kurtarı-
lamayarak hayatını kaybederken 
cansız bedeni Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıldı. 
Savcılık işlemlerinin ardından 
Şerife Günal’ın cenazesi oğlu ve 
yakınları tarafından Antalya Adli 
Tıp Kurumu’ndan teslim alınarak 
verilmek üzere Korkuteli’ne 
götürüldü. n İHA 

EHLİYETSİZ SÜRÜCÜ KURBANI

Eskişehir- Antalya seferini yapmak üzere 
yola çıkan otobüsteki bir yolcu, Bilecik’te 
muavin İ.M. ile tartıştı. Nedeni bilinmeyen 
tartışmanın ardından muavin değiştirildi 
ve otobüs yoluna devam etti. Muavinle 
tartışan yolcu, daha sonra durumu tele-
fonla Burdur’daki yakınlarına bildirdi. 
İki otomobille gelen yolcunun yakınları, 
otobüsün Burdur’da otogara girmesini 
bekledi. Otogarın peron dışında durduğu 
yere sopalarla gelen yolcu yakını 7- 8 kişi-
lik grup, dün saat 23.30 sıralarında otobüs 
şoförleri Y.E., A.Ç. ve muavin M.E.’ye sal-
dırdı.Otobüsün ön camına da zarar veren 
saldırganlar, getirdikleri sopaları otogarın 
çeşitli bölgelerine atarak kaçtı. İhbarla 
olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. n DHA 

Otobüs magandaları 
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Antalya Tarım İl Müdürlüğü'nden 
almış olduğum Gemici Sarı

 Kağıt'ımı kaybettim. Hükümsüzdür. 
Funda CAN

ZAYİ

Konyaaltı  ilçesi sınırlarındaki 
Gökdere Vadisi’nde yakla-
şık 17 futbol sahası bü-
yüklüğündeki 120 bin 540 

metrekarelik orman alanı ‘konaklamalı 
orman parkı’ olarak işletilmek üzere 
20 yıllığına kiraya verilecek. Yangına 
hassas bölgede yer alan orman arazi-
sinde yaklaşık 2500 m3’lik yapılaşma-
nın yanı sıra her biri 80 m2’den oluşan 
130 çadırlık kamp alanı ile 70 adet 
de karavan kamp alanı yapılabilecek. 
Yıllık 2 milyon 510 bin TL tahmini be-
del üzerinde ihaleye çıkarılan devasa 
orman arazisinde yüzme havuzunu da 
içeren yapılaşma önerileri arasında kır 
kahvesi, lokanta, büfe, otopark, ibadet 
yeri, çocuk oyun alanı ve sağlık tesisi 
gibi bölümler yer alıyor. 

ORMANDA YAĞMANIN YENİ 
ADI: PARK 
Orman arazilerinde yapılaşmaya da 
yol açan konaklamalı ve konaklamasız 
‘orman parkı’ ihaleleri her geçen gün 
artıyor. Orman varlığı bakımından 
Türkiye’de ilk sırada yer alan Antalya 
söz konusu ihalelerde başı çekiyor. 
Geçtiğimiz ay Kaş’a bağlı Bezirgân 
Mahallesi sınırlarında deniz manzaralı 
20 bin m2’lik orman arazisi için yapı-
lan ‘konaklamasız orman parkı’ ihalesi 
ilçede tepkilere neden olmuştu. 

17 FUTBOL SAHASI BÜYÜKLÜĞÜNDE 
Şimdi de Konyaaltı ilçesi sınırlarındaki 
Gökdere Vadisi’nde devasa büyüklük-
teki orman arazisi için ‘konaklamalı 
orman parkı’ olarak ihale yapılacak. 
Gökdere Vadisinin batı kesiminde 
Kocaköy Mevkii’nde yer alan 120 bin 
m2’lik orman arazisi ‘konaklaması 
orman parkı’ olarak işletilmek üzere 
ihaleye çıkarılıyor. Söz konusu arazinin 
büyüklüğü yaklaşık 17 futbol sahası 
kadar alanı kaplıyor. 15 Ekim 2024 
tarihinde kiralama ihalesi yapılacağı 

duyurulan orman parkı için 
hazırlanan ihale dosyasında 
önerilen yapı ve tesisle-
rin eğimli orman arazisinde yüzlerce 
metrekarelik yapılaşmaya gidileceğini 
ortaya koyuyor. 

BİR ÇOK TESİS İNŞA 
EDİLECEK 
Antalya Orman Bölge Müdürlüğü tara-
fından ihaleye çıkarılacak olan Gök-
dere-1 Orman Parkı, 12,54 hektarlık 
orman arazisini kapsıyor. Hazırlanan 
ihale dosyasında önerilen yapılaşma 
önerileri ise ‘orman parkı’ adıyla bölge-
de devasa bir turizm tesisi inşa edilece-
ğini gösteriyor. Buna göre 312 m2’lik 
bir yüzme havuzu önerisini de içeren 
orman parkında, 250’şer metrekare 
taban alanı olan birer adet kır lokantası 

ve restoran, 100 m2 sıhhi tesis komp-
leksi, 500 m2’lik otopark, 1000 m2’lik 
çocuk oyun alanı, 30 m2’lik yöresel 
ürünler satış yeri, 20 m2’lik büfe, 5 
m2’lik ibadethane, 4 m2’lik tuvalet ve 
15 m2’lik alanda giriş kontrol noktası 
inşa edilebilecek. Kiralama ihalesi 
için hazırlanan dosyada orman parkı 
için ayrıca her biri 80 m2’den oluşan 
130 çadırlık kamp alanı ile her biri 80 
m2’den oluşan 70 ayrı karavan kamp 
yeri yapılması da öneriliyor. 

YILLIK 2,5 MİLYON KİRA ÖNGÖRÜLDÜ
15 Ekim 2024 tarihinde Antalya Orman 
Bölge Müdürlüğü Misafirhanesi’n-
de yapılacağı duyurulan ihale için 
2 milyon 510 bin TL tahmini yıllık 
kira bedelinin yaklaşık yüzde 30’unu 
oluşturan 753 bin TL’lik geçici teminat 
bedeli isteniyor. İhaleyi kazanan özel 
ya da tüzel kişiler Gökdere Vadisi’n-
deki 120 bin m2’den büyük bir orman 
arazisini 20 yıllığına işletme hakkını 
elde edecek. 

YANGINA HASSAS BÖLGEDE
Yangına hassas bir bölgede yer alan 
ve kızılçam ağaçlarının yoğun olduğu 
orman arazisindeki yapılaşma ve buna 
bağlı oluşacak insan baskısı ise endişe 
yaratıyor. Kiralamaya konu olan orman 
arazisinin kuzey batısında, Sivridağ 
Yaban Hayatı Geliştirme Sahası, güne-
yinde ise Beydağları Sahil Milli Parkı 

bulunuyor. 

MESİRE YERİYDİ PARK OLDU 
Öte yandan hazine ve orman 

arazilerinin turizme tahsisini düzen-
leyen ‘Kamu Taşınmazlarının Turizm 
Yatırımlarına Tahsisi Hakkında Yö-
netmelik’te yapılan değişiklikle orman 
arazilerinde turizm amaçlı yapılan 
tahsislerde “mesire yerlerini” ibaresi, 
“orman parklarını” olarak değiştirildi. 
28 Eylül 2024 tarihinde Resmi Gaze-
te’de yayımlanarak yürürlüğe giren yö-
netmelik değişikliği ile özellikle turizm 
potansiyeli yüksek olan bölgelerdeki 
orman arazilerinin ‘orman parkı’ başlı-
ğı altında kiralanmasını hızlandıracağı 
belirtiliyor. 

İMAR PLANI ŞARTI ARANMIYOR
Mayıs 2022’de yayımlanan Orman 
Parkları Yönetmeliği, kıyı şeridinde 
kalan alanlar dışında orman parkla-
rında imar planı şartı aranmayacağını 
belirtiyor. 
Yönetmeliğin “Yapı ve Tesisler” bölü-
münü içeren 6. Maddesi şöyle: “Orman 
parklarında, idarenin ve ziyaretçilerin 
zaruri ihtiyaçlarını karşılayacak olan, 
taban alanı 250 metrekareyi ve kat 
adedi bir bodrum kat ve çatı arası hariç 
ikiyi geçmeyecek şekilde yapılacak 
yapı ve tesisler, Genel Müdürlükçe be-
lirlenen esaslara göre, gelişim ve yöne-
tim planlarına uygun olarak yapılır. Bu 
alanlar için imar planı şartı aranmaz.” 
n YUSUF YAVUZ

KIRALAMA ADI ALTINDA ORMANDA YOĞUN YAPILAŞMA IZNI VERILECEK

PARK ADIYLA RANT
Konyaaltı Gökdere Vadisi’nde 120 bin metrekarelik ormanlık alan, yoğun bir yapılaşma-
yı da içeren konaklamalı orman parkı yapılmak üzere 20 yıllığına kiraya verilecek. Yan-
gına hassas ağaçların bulunduğu bölgedeki yapılaşma, vadinin geleceğini tehdit ediyor.

TKP Antalya İl Başkanı Ece Mutlu, 
yeni eğitim ve öğretim yılının sorun-
lar yumağıyla başladığını dile getirdi. 
Antalya’da çok sayıda öğrencinin başta 
beslenme olmak üzere diğer sorunlar 
karşısında zorlandığını anlatan Mutlu, 
TKP’nin sorunlar karşısında çözüm 
önerilerini sıraladı. 

EN ÖNEMLİ SORUN BESLENME VE 
KIRTASİYE
Antalya’da 2024-2025 eğitim ve öğre-
tim yılının başlamasıyla birlikte eğitim 
sendikaları başta olmak üzere birçok 
siyasi parti gündemine eğitimde yaşa-
nan sorunları aldı. Türkiye Komünist 
Partisi Antalya İl Başkanı Ece Mutlu, 
“Yeni öğretim yılı, çözülmeyen onlarca 
sorunla birlikte başladı. Eğitimin planlı 
biçimde niteliksizleştirilmesi, tüm 
müfredatın bilim karşıtlığı ve gerici 
ögelerle kuşatılması yetmiyormuş gibi 
kırtasiye malzemeleri ve okul kıyafet-
lerindeki artışlar, kalabalık sınıflarda 
fiziki koşulların elverişsizliği, çocukla-
rın besin ihtiyacının devlet tarafından 
karşılanmaması, okulların hijyeni için 
gereken bütçenin dahi ayrılmıyor oluşu 
gibi sorunların varlığı emekçi ailelerin 
çocuklarının eğitim hakkından yeterince 
ve herkes ile eşit şekilde yararlanamadı-
ğını açıkça ortaya koymaktadır” dedi. 

EĞİTİM PATRONLARIN ELİNE GEÇTİ
“Tüm bu sorunların ve daha fazlasının 

başlıca sebebi Türkiye’de eğitim-öğ-
retim sisteminin patronların elinde 
olması, eğitime bir sektör gözüyle ba-
kılmasıdır. Eğitime ayrılan kaynakların 
her geçen yıl azalması, devlet okulla-
rına verilmeyen kaynakların teşvik adı 
altında özel okullara altın tepsilerde 
sunulması bugün yaşadığımız sorun-
ların kaynağını bize göstermektedir” 
diye konuşan Türkiye Komünist Partisi 
Antalya İl Başkanı Ece Mutlu; “Bir ta-
raftan gericilikle eğitimin içeriğini kir-
letirlerken diğer taraftan devlet okulları-
na ayrılması gereken milyonlarca liralık 
kamusal kaynağı özel okul patronlarına, 
gerici dernek ve vakıflara aktarılmakta-
dır. Özel sermaye yatırımları doğrudan 
devlet eliyle desteklenirken öğrenciler, 
veliler ve eğitim emekçileri sermayenin 
ölçüsüz sömürüsüne maruz bırakılmak-

tadır. Sektörleşen eğitim alanında, her 
bir emekçi hanesindeki eğitime ayrılan 
bütçe giderek artmakta, devletin asli 
sorumluluğu olan eğitim-öğretim halkın 
sırtına bir kambur olarak yüklenmekte-
dir” şeklinde konuştu. 
Mutlu açıklamalarını şu şekilde sürdür-
dü:“Emekçi ailelerin üzerlerine yükle-
nen eğitim masrafları yüzünden her yıl 
daha fazla çocuk ve gencimiz eğitimini 
yarıda bırakmaktadır. Eğitimin paralı 
hale gelmesi nedeniyle, çocukların ve 
gençlerin beslenme, barınma ve eğitim 
ihtiyaçlarını karşılayamamasını fırsat 
bilen tarikatlar ise burs, destek gibi 
adlar altında yurttaşlarımızı kuşatmak-
tadır. Eşit ve parasız eğitim hakkından 
mahrum bırakılan çocuklarımıza, genç-
lerimize sermaye düzeninin sunduğu 
seçenekler ortadadır: Ya okulu bırakıp 

çocuk yaşta kayıt dışı, ucuz emek gücü 
olarak patronlar tarafından çalıştırıl-
mak, ya da eğitimine devam edebilmek 
için tarikatların, cemaatlerin eline 
bırakılmak.”

EĞİTİM TEMEL BİR HAKTIR
“Eğitim, patronların inisiyatifine terk 
edilemeyecek kadar önemli, kamu-
sal bir sorumluluktur” diye konuşan 
Türkiye Komünist Partisi Antalya İl 
Başkanı Ece Mutluaçıklamalarını şu 
şekilde sonlandırdı:“Eğitimde gericilik 
ile piyasacılığın ilişkisi ifşa etmek, ge-
riciliğe karşı aydınlanmacı, piyasacılığa 
karşı laik, bilimsel, eşitlikçi bir eğitim 
mücadelesi örmek yaptığımız çalışma-
ların önemli bir parçasını oluşturuyor. 
Türkiye Komünist Partisi olarak vurgu-
luyoruz: Eğitim temel bir haktır, alınıp 
satılamaz! Eğitim, tüm yurttaşlara her 
kademede eşit ve bedelsiz verilmek 
zorundadır. Bunu sağlamak için piya-
sacı yaklaşıma son verilmelidir. Tüm 
eğitim hizmetleri devletleştirilmeli, tüm 
yurttaşların eğitim hakkı güvence altına 
alınmalı, bilimsel, laik eğitim zorunlu 
ve ücretsiz olmalı, öğrencilerin beslen-
me, barınma, ulaşım gibi temel ihtiyaç-
ları ücretsiz bir şekilde karşılanmalıdır. 
Tüm bunları ve daha fazlasını sağlamak 
ve çürümeyi tersine çevirmek ise ancak 
emekçiler olarak hep birlikte vereceği-
miz örgütlü mücadeleyle mümkündür.” 
n MURAT ŞENTÜRK 

ECE MUTLU: EĞİTİM BİR SEKTÖR DEĞİLDİR
Türkiye Komünist Partisi Antalya İl Başkanı Ece Mutlu, eğitimde yaşanan sorunların her geçen yıl biraz daha arttığını dile getir-
di. Mutlu “Eğitim-öğretim sisteminin patronların elinde olması ve eğitime bir sektör gözüyle bakılması büyük bir sorun.” dedi.

SAĞLIK çalışanlarının aile sağlık merkez-
lerindeki sorunları dikkat çekmek amacıy-
la, her Çarşamba yaptığı “vergi adaleti” 
eylemleri, 30. haftaya girdi. Sağlık ve 
Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası (SES) 
Antalya Şubesi Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer 
şube binasında düzenlediği basın toplantı-
sında milletvekillerine seslenerek “ Sağlık 
çalışanlarının aylardır sürdürdüğü vergide 
adalet talebi için destek bekliyoruz” dedi.  
Şehir hastanelerini yapan şirketlere haksız 
adaletsiz ödemler, yüksek faiz ve kamuda 
israf sürerken çalışanların fakirleştiğine 
vurgulayan Taşer, açıklamasını şöyle sür-
dürdü: “İlgili bakanların yaptığı açıklama-
ya, TBMM’nin açılmasıyla birlikte yeni 
vergi paketleri gündeme gelecek, çalışan-
ların ve emeğiyle geçinen halkın yoksul-
luğu azalmayacak.TBMM de bulunan 15 
partinin 593 milletvekillerine sesleniyo-
ruz, bu duruma seyirci kalmayın, halkın 
dayanacak hali kalmadı ve bu yoksulluğun 
toplumumuzda yaratacağı sağlıksızlık-
tan hepimiz sorumluyuz, çabalarınızı ve 
desteğinizi bekliyoruz.Talebimizi otuzuncu 
haftada yineliyoruz: %35 vergi kesintisini 
kabul etmiyoruz.Adaletsiz ve eşitsiz vergi 
uygulamasına karşılık her ay sabit kalmak 
koşuluyla en fazla %15 vergi talebimizi 
yineliyoruz.Aile hekimliği çalışanları ve 
tüm sağlık çalışanları olarak 30 haftadır 
sürdürdüğümüz “Vergide Adalet İstiyoruz” 
eylemlerimizi her Çarşamba olduğu gibi 
taleplerimiz karşılanana dek sürdüreceğiz.
Toplumun sağlık hakkı ve sağlık çalışanla-
rının hakları için sürdürdüğümüz müca-
delemiz devam edecek. Bu mücadeleye 
destek çağrımızı toplumun her kesimine 
yapıyoruz.”  n MURAT ŞENTÜRK 

30 HAFTADIR 
EYLEMDELER 

MANAVGAT’TAKI şiddetli yağmur ve 
dolu Çardak Mahallesi’ndeki tarım alanla-
rını etkilerken, heyelanlar da bazı yolların 
yapısal bütünlüğünü tehlikeye soktu. Bu 
felaketten etkilenen vatandaşlara destek ol-
mak amacıyla Manavgat Belediye Başkan 
Yardımcısı Mustafa Öztürk, bölgeyi ziyaret 
etti.Öztürk, vatandaşların ihtiyaçlarını be-
lirlemek için yerel yöneticiler ve belediye 
ekipleriyle istişarede bulundu.Manavgat 
Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü, felaketin 
ardından hemen harekete geçti. Ekipler, 
zarar gören bölgelerde temizlik çalışmaları 
yaparak, sel ve heyelan sonrası oluşan atık-
ların temizlenmesine katkı sağladıÇardak 
Köyü Muhtarı Musa Poyraz yaşanan sel 
felaketinin ardından Belediye Başkanı Dr. 
Niyazi Nefi Kara’nın kendisini arayarak 
hemen gerekli ekiplerini yönlendirdiğini 
söyledi. Poyraz, Başkan Kara’ya ilgisinden 
dolayı teşekkür etti.  n BÜLTEN/
MANAVGAT BELEDIYESI 

AFETZEDELER İÇİN 
BELEDİYE DESTEĞİ
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Antalya Ticaret Borsası (ATB) 
Başkanı Ali Çandır, 9-13 
Ekim 2024 tarihleri arasında 
13’üncüsünü düzenleye-

cekleri YÖREX Yöresel Ürünler Fuarı 
öncesinde lansman toplantısı gerçek-
leştirdi. Toplantıya ANFAŞ Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Bıdı, AGC Baş-
kanı İdris Taş, ATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Hakan Pakalın 
ve çok sayıda basın mensubu katıldı. 
YÖREX’in araştırmaları içerisinde 
Anadolu’da yöresel ürün anlamında 
müthiş zenginliğin olduğunu fark 
ettiklerini ifade eden Çandır, “3 bin 500 
tane coğrafi işaret alabilecek ürünün ol-
duğunu tespit ettik. O zamanlarda 109 
tane coğrafi işaret ürün bulunuyordu. 
Dün itibariyle bin 639 ürünümüz coğra-
fi işaretle tescil oldu. Bizim hedefimiz 3 
bin 500 ürünün tefsir olması, 600 ürü-
nümüzün de tefsirinin kabulü olduğuna 
göre diyebiliriz ki birlikte Türkiye’deki 
coğrafi işaretlerin üçte ikisinin coğrafi 
tescilini tamamlamış bulunuyoruz. 
İnşallah diğerleri de tamamlanacak. Bu 
arada tabii ki Türkiye Odalar Borsalar 
Birliği’mizin ve başkanımızın özel 
ilgisiyleAvrupa’da da coğrafi işaretleme 
konusunda bir atağa kalktık. Bugün 
itibariyle 27 ürünümüz Avrupa Birli-
ği’nde coğrafi işaret tesciliyle tescillen-
miş durumda. 61 ürünümüzde tescil için 
gün sayıyor. Umuyoruz ki onlar da kısa 
sürede tescillenir” dedi. 

ÖNEMLİ BİR MESAFE KATEDİLDİ 
Şu anda coğrafi işaret tescillerinin 
yüzde 40’nın Türkiye’deki odalara, 
borsalara ait olduğuna dikkat çeken 
Başkan Çandır, “Avrupa’ya baktığı-
mızda bu daha çok üretici birlikleri ve 
kooperatifler kanalıyla alınmış. Müthiş 
bir farkındalık yarattık. Hemen hemen 
Anadolu’nun birçok yerinde toplantılar 
yaptık. Bu konuda insanları farkındalı-
ğını geliştirdik. Ve şu anda diyebiliriz 
ki hemen hemen bütün odalarımız, 
borsalarımız, yerel yönetimlerimiz, 
akademik dünyada coğrafi işaretle ilgili 
çalışmalar yapıyor. Eksik kaldığımız 
konu kanunen birtakım eksikliklerimiz 
var uygulamayla ilgili. Umuyorum on-
lar da bakanlık tarafından önümüzdeki 

dönemde hayata geçirilir ki coğrafi işa-
retle birlikte bunun taklitlerinin önüne 
geçeriz. Kırsaldaki üreticinin hakkını 
hukukunu koruyarak bir şekilde bu 
ürünlerin gelecek nesillere aktarılmasını 
sağlayabiliriz. Burada en önemli unsur 
coğrafi işaretli ürün üreticilerinin 
bir miktar sorunu var. Bizim 
bundan sonraki en önemli 
odaklanmamız gereken 
konulardan bir tanesi 
üreticilerin birlikte 
hareket etmesini 
sağlayacak, onları 
bir araya getirecek 
ve birlikte üretim 
yapıp birlik-
te satacakları 
organizasyonları 
kurma açısında 
olacak” sözlerine 
yer verdi. 

200 MİLYAR 
EUROLUK PAZARDA 
OLACAĞIZ
Bir elin parmaklarını geçme-
yen yöresel ürün satış yerlerini 
bugün YÖREX’leberaber hemen hemen 
saymakta güçlük çektiklerini ifade eden 
Çandır, “Özellikle online pazarlarda çok 
yoğun şekilde satılıyor. Hemen bütün 
yerel yönetimler coğrafi işaret ürün-
lerine sahip çıkarak yerelde marketler 
açtılar. Üreticileri desteklemeye başla-

dılar. Ve bir şekilde geliştirdiler. Biz de 
YÖREX’le beraber son üç dört yıldır 
Türkiye Odalar Borsalar Birliği’nin 
katkısıyla yüz yüze görüşmelerle Türki-
ye’nin ve uluslararası alanda bu konuda 
marka olmuş marketlerle, e-ticaret 

siteleriyle görüşmeler yaptırıyo-
ruz. Geçen yıl yaklaşık 140 

civarında görüşme oldu. 
Dolayısıyla bu da bizi 

fazlasıyla memnun 
etti. Çünkü kırsal-
daki insanların bu 
pazarlara, normal 
koşullarda ulaşma 
şansı çok zor. 
Dünyada da 200 
milyar euroluk 
bir coğrafi işaretli 
pazar var. Biz far-
kındalığı arttırdık. 

Birçok gelişmeler 
sağladık. 

Şimdi de hedefimiz 
bu 200 milyarlık 

pastadan nasıl pay alırız 
diye ona odaklanmak. 

2025 yılından itibaren de 
uluslararası alanlarda yapacağımız 

etkinliklerle Türkiye’nin bu müthiş 
zenginliğini dünya tanıtacağız” açıkla-
masına yer verdi. 

HEDEF 400 BİN ZİYARETÇİ
Geçen yıl YÖREX’i 350 bin ziyaretçi-
nin ziyaret ettiğini ifade eden Çandır, 

“Bu yıl ise 400 bin ziyaretçi hedefliyo-
ruz. 400 bin ziyaretçi demek bugün yıl 
boyunca gelen her ziyaretçinin yüzde 
25’i demek. Bu binlerce yıllık mede-
niyetlerin birikimini bizim gelecek ne-
sillere aktarmak gibi sorumluluğumuz 
var. O nedenle de ben fuara gelecek 
herkesin çocuklarını getirmesini 
istiyorum. Çünkü o çocukların bu zen-
ginliğe dokunması, tatması, deneyim-
lemesi gerekiyor ki gelecek nesillere 
aktaralım. Belki birkaç ailemize 
çocukların beslenme çantalarına bize 
ait olan ürünleri koymalarını sağlaya-
bilirsek hem bunu gelecek nesillere ak-
tarmak hem de kırsaldaki bizim kendi 
insanımıza iş, aş olma fırsatı yaratırız” 
sözlerine yer verdi. 

TANITIM SEFERBERLİĞİ 
YÖREX’in bir Türkiye markası olduğu-
nu ifade eden ANFAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Bıdı, “Biz elimizden gel-
diği kadar destek veriyoruz. Yapmaya 
da devam edeceğiz. ANFAŞ’ı bir kâr 
amaçlı olmadan yönetmeye çalışıyoruz. 
Çorbada tuzumuz olsun diyerek bu işe 
başladık, herkese katkımız olsun. Bu 
fuarı el birliği ile yaşatmamız gerekir” 
dedi. ATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Hakan Pakalın ise “YÖ-
REX’i ilk günden beri bir çocuk gibi 
büyüdüğüne şahit olduk. 
Fuarların asıl amacı farkındalık 
yaratmaktır. İlk günden beri çocuk 
gibi büyüyerek kentimizin en bilinir 
fuarlarından birisi oldu. Biz de elimiz-
den geldiği kadar destek veriyoruz. 
Şehrimize ve ülkemize hayırlı olmasını 
diliyoruz” dedi. AGC Başkanı İdris 
Taş da “YÖREX sadece Antalya değil 
ülkemizin tanıtımı açısından son derece 
önemli bir fuardır. Kentimizin marka 
değerine önem katan bu fuara biz son 
derece duyarlıyız. Gönüllü olarak bu 
fuarın tanıtılmasında görev alıyoruz. 
Kente katma değer katan tüm kurumlara 
desteğimiz tamdır. Kentimizin marka 
değerlerine sahip çıkıyoruz. Bugün 
kadar 2 milyon kişi YÖREX ziyaret 
etti. Dün olduğu gibi bugün de yarında 
bizim son derece önemli bir görevimiz 
var” açıklamasında bulundu. 
n ERTUĞRUL GÜN

YÖREX’TE 
GERİ SAYIM

Çandır: 
200 milyar 

euroluk 
pastadan 
pay almak 
istiyoruz 

9-13 Ekim tarihleri arasında düzenlenecek YÖREX 13. Yöresel Ürünler Fuarı’nın tanıtımı yapıldı. 
Antalya Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Ali Çandır, “Dünyada 200 milyar euroluk bir coğrafi işaret-

li pazar var. Bu pastadan nasıl pay alacağımıza odaklanıyoruz. Birçok gelişme sağladık” dedi

ANTALYA hallerinde işlem 
gören domates, sebze ve meyve-
lerin işlem miktar ve fiyatlarıyla 
ilgili endeks değerleri, 2024 
Eylül ayında bir önceki aya göre 
ve geçen yılın aynı ayına göre 
değişim gösterdi. 
Eylül ayı endeksleri miktarda bir 
önceki aya göre (aylık) domateste 
yüzde 9,27, sebzede yüzde 34,89 
ve meyvede yüzde 13,13 artar-
ken, miktar endeksleri geçen yılın 
aynı ayına göre (yıllık) domates-
te yüzde 47,37, sebzede yüzde 
48,91, meyvede ise yüzde 40,20 
azaldı. Eylül ayında endeksler-
deki yıllık değişimler miktarda 

domates, sebze ve meyve için 9 
yıllık ortalamanın rekor ile altın-
da kalırken, yıllık fiyat endeksle-
rindeki değişimler domates, sebze 
ve meyve için ortalama üstünde 
gerçekleşti.

EN DÜŞÜK ARTIŞ
Eylül ayında domates fiyat en-
deksi yıllık yüzde 63,40 artarken, 
miktardaki yüzde 47,37’lik düşüş 
bu yükselişte etkili oldu. Sebze 
fiyat endeksi yıllık yüzde 55.99 
artarken, sebzenin yıllık miktar 
endeksinin yüzde 48.91’lik düşüşü 
fiyat endeksi artışını etkiledi. 
Meyve fiyat endeksi yıllık yüzde 

44.75 artarken, meyvenin yıllık iş-
lem miktarındaki yüzde 40.20’lik 
düşüş fiyat endeksi artışında etkili 
oldu. Eylül ayında miktar ve fiyat 
endekslerindeki aylık değişimler, 
domates için son 6 yılın ortalama 
miktar artışı ve fiyatta ise 2019 
yılından sonraki en düşük artış 
olarak tabloya yansıdı. 

MİKTARDA ARTIŞ VAR 
Bir önceki aya göre (aylık) do-
mates işlem miktar endeksi, eylül 
ayında yüzde 9,27, işlem fiyat 
endeksi aylık yüzde 1,73 arttı. Bir 
önceki aya göre (aylık) sebze iş-
lem miktar endeksi, eylül ayında 

yüzde 34,89 artış göstermesine 
karşılık, işlem fiyat endeksi aylık 
yüzde 2,19 azaldı. Son 6 yılın 
Eylül ayları dikkate alındığında 
sebze miktar endeksinde rekor 
artış, fiyat endeksinde ise rekor 
düşüş gerçekleşti. 
Bir önceki aya göre (aylık) mey-
ve işlem miktar endeksi, eylül 
ayında yüzde 13,13 artarken, fiyat 
endeksi yüzde 0,72 azaldı. 
Son 6 yılın Eylül ayları dikkate 
alındığında aylık değişimler, 
meyve miktar endeksinde ortala-
ma üstü artış, fiyat endeksinde ise 
ortalama düşüş olarak gerçekleşti. 
n MURAT ŞENTÜRK

ATB, eylül ayı hal endeksini açıkladı
ANTALYA hallerinde gören domates miktar endeksi yıllık 
yüzde 47.37 azalırken, fiyat endeksi yüzde 63.40 arttı. 
Sebze miktar endeksi yıllık yüzde 48.91 azalırken, fiyat 
endeksi yüzde 55.99 arttı. Meyve miktar endeksi yıllık 
yüzde 40.20 azalırken, fiyat endeksi yüzde 44.75 arttı.  

ANTALYA Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği (AESOB) ev sahipliğinde Antalya 
Servis Aracı İşletmecileri Esnaf Odası 
tarafından İl Emniyet Müdürlüğü ve İl 
Jandarma Teşkilatı katkılarıyla 2024 - 
2025 Eğitim Öğretim Yılı Okul Servis 
Araç Şoförleri ve Rehber Personel Eğitim 
Toplantısı düzenlendi.Toplantıya İl Em-
niyet Müdür Yardımcısı Bülent Cumhur 
Gözetici, TESK Genel Başkan Vekili ve 
AESOB  Başkanı Adlıhan Dere, Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem Daire Başkanı 
Nurettin Şengül, AESOB ve TŞOF Yö-
netim Kurulu Üyesi Antalya Servis Aracı 
İşletmecileri Esnaf Odası Başkanı Süley-
man Şahin, Jandarma Teşkilatı ve Emniyet 
Müdürlüğü Trafik Şube Müdürleri, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü Temsilcileri, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Planlama 
ve Raylı Sistem Daire Başkanlığı temsil-
cileri, oda üyesi servisçi esnaf ve rehber 
personel katılım sağladı. 

İŞ BİRLİĞİ İÇİNDE ÇALIŞIYORUZ 
Toplantıda açılış konuşmasını yapan An-
talya Servisçiler Odası Başkanı Süleyman 
Şahin, her sene bu toplantıyı düzenledik-
lerini belirterek, “Toplantımızda servisçi 
esnaflarımıza ve rehber personelimize 
bugün burada müdürlerimiz bilgilendir-
me ve eğitim sunumu gerçekleştirilecek. 
Sayın Adlıhan Dere her zaman yanımızda. 
Türkiye’de Antalya’mızın gururu olarak 
bizleri temsil ediyor. Antalya’da oldu-
ğu gibi Türkiye’de de esnaf teşkilatının 
ikinci adamı konumunda. Başkanımızı 
tebrik ediyorum. Her zaman yanımızda 
olduğu için teşekkür ediyorum. Değerli 
meslektaşlarım kamu kurumlarımızla 
ilişkilerimizde Türkiye’de örnek odayız. 
Tüm kamu kurumlarımızla işbirliği içinde 
çalışıyoruz” dedi. 

ÖĞRENCİ GÜVENLİĞİ ÇOK ÖNEMLİ 
AESOB Başkanı Adlıhan Dere ise “Baş-
kanımız Süleyman Şahin her yıl düzenli 
olarak bizleri bu salonda buluşturuyor. 
Sizler geleceğimizin teminatı çocuklarımı-
zı eğitim hayatına okullarına taşıyorsunuz. 
Bizim en değerli varlıklarının evlatlarımız. 
Aileler çocuklarını evden okula giderken 
servisçi esnaflarımıza, okul içinde ise kan-
tinci esnaflarımıza güvenerek emanet edi-
yor. Ben de birlik başkanı olmamın yanı 
sıra aynı zamanda Antalya Gazete Bayii 
Büfeciler Kantinciler, Kuruyemiş İmalatı 
ve Ticareti Esnaf Odası Başkanıyım. Biz 
de Milli Eğitim Müdürlüğü ile birlikte 
her yıl eğitim öğretim yılı başlangıcında 
toplantı düzenliyoruz. Orada da bahsetti-
ğim gibi öğrencilerimizi kendi evladımız 
gibi görmeliyiz. Onları her türlü tehlike-
den kazadan beladan zararlı alışkanlık-
lardan korumamız gerekiyor. Burada da 
yine üstüne basa basa belirtiyorum. Tüm 
öğrencilerimizi kendi evlatlarımız gibi 
görüp onların güvenliği konusunda çok 
hassas davranmanız gerekiyor. Öğrencile-
rimizin güvenli, sağlıklı ve korunaklı bir 
şekilde evlerinden okullarına okullarından 
evlerine götürülmesi hususunda servisçi 
esnafımıza çok büyük bir sorumluluk 
düşüyor. Ben tüm servisçi esnaflarımızın 
bu bilinçle hareket ederek görevlerini layı-
kıyla yaptıklarına canı gönülden inanıyo-
rum” şeklinde konuştu.Ulaşım Planlama 
ve Raylı Sistem Daire Başkanı Nurettin 
Şengül detoplantıyı organize eden emeği 
geçenlere teşekkür etti. Trafikten Sorum-
lu İl Emniyet Müdür Yardımcısı Bülent 
Cumhur Gözetici ise 2024-2025 eğitim 
öğretim yılında kazasız belasız yolculuklar 
diledi.n DHA

SERVİSÇİLERE  
EĞİTİM VERİLDİ
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Türkiye’nin turizmdeki en 
önemli tanıtım görsellerinden 
Apollon Tapınağı, dünyanın 
en çok turist çeken noktaların-

dan biri olarak dikkat çekiyor. Side’de 
yürütülen kazı ve restorasyon çalışma-
larında Apollon Tapınağı’nın yanındaki 
Athena Tapınağı da yüzyıllar öncesinde 
olduğu gibi yeniden hayat buluyor. Mi-
lattan Önce 7’nci yüzyıla tarihlenen ve 
Pamfilya’nın en önemli liman kenti olan 
yarımada şeklindeki Side’de, Antalya 
Rölöve ve Anıtlar Bölge Müdürlüğü 
tarafından yürütülen restorasyon çalış-
malarında, Athena Tapınağı’nın kazıla-
rında ortaya çıkarılan tarihi sütunların 
restorasyonunda sona yaklaşıldı.

ÇELİK KASNAKLARLA GÜÇLENDİRİLDİ
Rölöve ve Anıtlar Bölge Müdürü Veysel 
Akın, Athena Tapınağı’nda 2023 yılında 
başlayan restorasyon çalışmalarının 
yakın bir sürede tamamlanacağını 
belirterek, “Restorasyon başında sadece 
1 sütun ayaktaydı. O da sütun başlığı 
dahi yoktu. Sonrasında şu anki mevcut 
toplamda 20 sütun ayağa kaldırıldı. 
Kuzeydoğu bölümünde 4 adet ayağa 
kaldırıldı. Sütun başlıkları ve sonra-
sında bütün mimari elemanları ayağa 
kaldırıldı. Bunları ayağa kaldırmak için 
çelik kasnaklarla sütunlar statik anlam-
da güçlendirildi” diye konuştu.

GELECEĞE MİRAS 
PROJESİ
Diğer mimari 
elemanların Athena 
Tapınağı’na ait 
olduğunun daha ön-
ceden belgelendiği-
ni, Koruma Bölge 
Kurulu tarafından 
onaylanmış proje-
ye de işlendiğini 
dile getiren Veysel 
Akın, “Biz de bu 
doğrultuda Athena Tapına-
ğı’na ait olduğu tespit edilmiş sütunları 
ayağa kaldırarak restorasyon çalışmala-
rımızı sürdürüyoruz. 
Doğu cephesinde özgün mermer 
basamaklar kazı sırasında devam eden 
çalışmalarda tespit edildi. Bu doğrul-
tuda eksik kalan mermer basamakların 
yerine mermer tozu ve harçla imitasyon 
tamamlamalar da yapıldı. Şimdilik res-
torasyon çalışmalarımızı kısa bir sürede 
tamamlamayı ve sonrasında bakanlığı-
mızın önemli bir projesi olan Geleceğe 
Miras Projesi kapsamında aydınlatarak 
gece müzeciliğine hazır hale getirmeyi 
planlıyoruz” dedi.

ATHENA VE APOLLON’DAN İBARET DEĞİL
Apollon ve Athena tapınaklarının 

bulunduğu alanın 
Liman Kutsal Alanı olarak adlandırıl-
dığını belirten Side Antik Kenti Kazı 
Başkanı Prof. Dr. Feriştah Alanyalı ise 
“Burada son yıllarda yapılan araştırma-
lar, buranın sadece Athena ve Apollon 
tapınağından ibaret olmadığını, limanın 
hemen yanında başka kült alanları 
da içine alan büyük bir kutsal alan 
olduğunu bizlere gösterdi. O yüzden 
son yıllarda bölgeye tapınaklar alanı ya 
da liman kutsal alanı adını veriyoruz. 
Alanda ilk çalışmalar, 1947 yılında Arif 
Müfid Mansel tarafından yapılan kazı-
larla başlatılsa da son yıllarda özellikle 
2023 yılından itibaren bakanlığımızın 
büyük desteğiyle Geleceğe Miras Proje-
si kapsamında Side’de çalışılan kazı ve 
restorasyon çalışmaları yürütülen en 
önemli alanlardan biri” diye konuştu.

APOLLON TAPINAĞI PROJESİ 
İÇİN DE HAZIRLIK
Athena Tapınağı’nda restorasyon çalış-
malarının hızla devam ettiğini belirten 
Prof. Dr. Feriştah Alanyalı, “Hatta sona 
yaklaştığını rahatlıkla söyleyebiliriz. 
Aynı şekilde Apollon Tapınağı’nın pro-
jeleri de bakanlığımız tarafından hazır-
latılıyor. Çok yakın bir tarihte orada da 
restorasyon çalışmalarına başlanacak. 
Aslında alandaki restorasyon, koru-
ma ve onarım çalışmaları 2009-2010 
yıllarından önce bazilika ve çevresinde 
başladı. Ancak Athena Tapınağı için 
henüz böyle bir şey yoktu. Athena 
Tapınağı restorasyon çalışmaları 2023 

yılından itibaren büyük hız kazandı. 
Kısa sürede çok titiz ve çok önemli bir 
çalışma gerçekleştirilmiş oldu” dedi.

SÜTUNLARIN TAMAMI ORİJİNAL 
ESERLER
Restorasyondaki sütunların tamamıyla 
tarihi, orijinal parçalar olduğunu ifade 
eden Prof. Dr. Alanyalı, şu bilgileri 
verdi:”Tapınaklar bölgesine özellikle 
19’uncu yüzyılın sonunda taş ocağın-
da çalışmak için gelenler, uzun süre 
buradaki taşları bir ocağın içine atarak 
kireç elde etmişler ve o kireç yapılarda 
kullanılmış. 
Dolayısıyla her iki tapınağın parçaları-
nın büyük kısmı bugün elimizde değil. 
Ama Athena Tapınağı’nda yürütülen 
bütün çalışmalarda hep orijinal parçala-
rın kullanımı esas alındı. 
Elimizdeki mevcut parçaların hepsi 
kullanıldı. Bu çalışmalar tamamlandık-
tan sonra Athena Tapınağı için başka bir 
restorasyon çalışmasından bahsetmek 
güç. Çünkü elimizde kullanılabilecek 
tapınağa ait bütün parçalar, bu restoras-
yon çalışmaları kapsamında değerlen-
dirildi.”

TURİSTİK DEĞERİ ÇOK YÜKSEK 
BİR ALAN
Apollon ve Athena tapınaklarının 
bulunduğu yerin turistik değeri çok 
yüksek bir alan olduğuna da işaret eden 
Prof. Dr. Alanyalı, “Bildiğiniz gibi Tür-
kiye’nin tanıtımında en çok kullanılan 
görsellerden biri, Apollon Tapınağı’na 
ait görsellerdir. Side’ye gelenlerin de 
ilk görmek istedikleri noktalardan biri 
burası. Dolayısıyla burada her saatte 
çok ziyaretçi var. Ama alanda uzun 
zamandır büyük projeler gerçekleştiri-
lememişti. 
2023 yılında büyük bir destekle projele-
rin başlatılması ve sonuna gelinmiş ol-
ması sadece bizler için değil, ziyaretçi-
ler için de çok sevindirici. Restorasyon 
çalışmaları kısa sürede tamamlanacak 
ve çok yakın bir tarihte çevre düzenle-
me projesi kapsamında Athena Tapınağı 
aydınlatılacak ve ziyarete açılacak” 
dedi. n DHA

ATHENA TAPINAĞI
AYAĞA KALDIRILDI

TÜRKİYE turizminin sembol görsellerinden Side Apollon Tapınağı'nın yanındaki 
Athena Tapınağı'nın tarihi sütunları, yüzyıllar sonra ayağa kaldırıldı. Kazılarda 

ortaya çıkarılan 20 sütunun parçaları, restore edilerek ziyaret açıldı.

Konyaaltı Belediyesi,1 Ekim 
Yaşlılar Günü’nde Akdeniz 
Üniversitesi Gerontoloji 
Bölümü işbirliği ile “Yaşlılar-
la İletişim” eğitimi gerçek-
leştirdi. Seçim döneminde 
“En büyük projem iletişim” 
diyerek yola çıkan Konya-
altı Belediye Başkanı Cem 
Kotan vatandaşla her fırsatta 
temaslarını sürdürürken, Be-
lediye personelleri de kurum 
içi eğitimlerle doğru iletişim 
için çalışmalar yürütüyor. 
Personelin, temel belediye 
hizmetleri kapsamında, yap-
tığı görev esnasında kurduğu 
insan ilişkilerinde daha özenli 
olmasını amaçlayan eğitim, 

belediye personelinin katılı-
mıyla Belediye hizmet binası 
içerisinde yer alan Feslikan 
Salonu’nda gerçekleştirildi. 
Konyaaltı Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürlüğü ve 
İnsan Kaynakları ve Eği-
tim Müdürlüğü işbirliğinde 
düzenlenen eğitimde, Akdeniz 
Üniversitesi Gerontoloji Ama 
bilim Dalı Araştırma Görevli-
si Özlem Özgür yaşlı birey-
lerle iletişim kurarken dikkat 
edilmesi gereken noktalara 
dikkat çekti. 

YAŞLILARA DAHA ANLAYIŞLI 
VE ETKİLİ HİZMET 
Yaşlıların psikolojik ve fizik-

sel ihtiyaçlarının karşılan-
ması, empati ve sabretmenin 
önemi de eğitim içerisinde 
daha duyarlı olmanın önemi 
vurgulandı. Yaşlıları anlamak, 
yaşlılık süreci ve bu dönem-
de ortaya çıkan hastalıkların 
iletişim üzerindeki etkileri 
detaylı bir şekilde anlatılan 
eğitimde, belediye çalışan-
larının yaşlı bireylere daha 
anlayışlı ve etkili bir şekilde 
hizmet sunabilmelerinin 
önemi vurgulandı.  Özgür, 
yaşlılık döneminde yaşanan 
fiziksel ve psikolojik değişim-
lerin, sosyal ve iş hayatında 
karşılıklı iletişimi nasıl etkile-
diğini detaylandırdı.  n DHA

YAŞLI DOSTU HİZMET ADIMI
Konyaaltı Belediyesi, 1 Ekim 

Yaşlılar Günü dolayısıyla, 
belediye binasında bele-

diye çalışanlarına yönelik 
“Yaşlılarla İletişim Eğitimi” 

gerçekleştirdi. Akdeniz 
Üniversitesi Gerontoloji Ana 
Bilim Dalı Araştırma Görev-
lisi Özlem Özgür tarafından 

verilen eğitimde, belediye 
personeline yaşlı bireylerle 

sağlıklı iletişim kurmanın 
önemi anlatıldı.

KEPEZ’IN Mobil Sağlık Merkezi, 
Meme Kanseri Bilinçlendirme ve Farkın-
dalık Ayı’nda ilçenin dört bir tarafında 
kanser tarama hizmeti gerçekleştiriyor. 
1-31 Ekim tarihlerindeki farkındalık 
ayında, meme kanseri taramasına Kar-
şıyaka Mahallesi’nden başlayan Mobil 
Sağlık Merkezi, 2 Ekim Çankaya Mahal-
le muhtarlığı önünde sağlık hizmetlerini 
sürdürüyor. Çankaya Mahalle sakinleri, 
kanser tarama hizmetini mahalleye 
taşıyan Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz’e teşekkür ettiler. Mobil Sağlık 
Merkezi, 3 Ekim Perşembe günü Çam-
lıbel Mahallesi, 4 Ekim Cuma günü ise 
Santral Mahallesi sakinlerine kanser tara-
ması hizmetini ulaştıracak. Mobil sağlık 
merkezinde, bir ay boyunca farkındalık 
ayı dolayısıyla sadece meme kanserine 
karşı mamografi çekimleri yapılıyor.  

MOBİL SAĞLIK MERKEZİ TARAMALARI  
Kepez Belediyesi’nin Mobil Sağlık Mer-
kezi, 31 Ekim tarihinden sonra yine ra-
him ağzı ve bağırsak kanseri taramalarını 
sürdürecek. Meme kanseri 40 ile 69 yaş, 
rahim ağzı kanseri 30 ile 65 yaş, bağırsak 
kanseri ise 50 ile 70 yaş aralığı kadınlar-
da araştırılıyor. Mobil sağlık merkezinde, 
meme kanseri taraması için mamografi 
çekimi, rahim ağzı kanseri taraması 
için smear ve HPV DNA testi, bağırsak 
kanseri taraması için gaitada gizli kan 
testi gerçekleştiriliyor. Tarama sonunda 
mamografi sonuçları Ulusal Tarama Ma-
mografi Raporlama Merkezi’ne, rahim 
ağzı ile bağırsak kanseri tarama sonuçla-
rı, Halk Sağlığı Genel Müdürlüğü Kanser 
Daire Başkanlığı Ulusal HPV Laboratu-
arı’na gönderiliyor. Tarama sonucunda 
risk grubuna girdiği tespit edilen hastalar, 
Sağlık Bakanlığı’nın imkanlarıyla tedavi 
altına alınıyor. n IHA 

KEPEZLİLERİN 
SAĞLIK TIRI 

KEPEZ Belediyesi, şehre yeni gelen 
üniversite öğrencilerine özel ‘Hoş Geldin 
Konseri’ düzenledi.  Antalya’ya yeni gelen 
üniversite öğrencileri, VoSahne’nin sahne 
aldığı konser ile unutulmaz anlar yaşadı. 
Kepez Belediyesi’nin, Antalya Kütüpha-
nesi önünde gerçekleştirdiği konsere bin-
lerce öğrenci katıldı. Belediyenin sosyal 
medya hesaplarından yapılan ‘Sandalyeni 
kap gel, bu eğlenceye sen de ortak ol’ 
çağrısına kulak veren gençler, sandalye-
leriyle konser alanına akın etti. Etkinlik 
boyunca şarkılara eşlik eden öğrenciler, 
dans ederek doyasıya eğlendi. Konserin en 
dikkat çekici anlarından biri, Sedat Ünlü 
adlı gencin, Damla Kızılçay’a yaptığı 
evlilik teklifi oldu. Bu romantik an, ‘Evet’ 
cevabıyla taçlanınca, genç çift alkışlarla 
kutlandı. Renkli ve eğlenceli konser, DJ 
performansıyla devam etti.  n DHA

Üniversiteliler için 
hoş geldin konseri




